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Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Ruimtelijk Domein d.d. 15 november 2017. 

 

Aanwezig: 

De heer A.G.M. van de Wijdeven   voorzitter 

De heer A.P.H. van der Aa   lid 

De heer F.M.J. Biemans   lid 

De heer A.M. Brouwers   plv. lid 

De heer W.G.M. van Dijk   lid 

De heer J.P.H. Gruijters   plv. lid 

De heer A.D.H. van Hoof   lid 

De heer F.S.M. van Lierop   lid 

De heer F.P.A.C. van Zeeland   wethouder 

De heer M.L.M. van Heijnsbergen   griffier 

De heer J. Sprengers    beleidsmedewerker afdeling Beleid en Projecten 

 

Afwezig:  

De heer J.B.J.A.M. Hendriks   lid 

De heer M.F.P.A. Junggeburth   lid 

 

1. Opening. 

De heer A. Brouwers vervangt de heer Hendriks. De heer Gruijters vervangt de heer 

Junggeburth. Verder zijn een aantal raadsleden aanwezig voor de discussie over de 

afvaltarieven. 

 

2. Vaststelling van de agenda. 

De heer De Groof, voorzitter Stichting Buurtbus Laarbeek Helmond, heeft zich als inspreker 

gemeld voor agendapunt 13, stand van zaken bereikbaarheid Zuidoost Brabant. Voorgesteld 

wordt dit agendapunt naar voren te halen. De agenda wordt voor het overige conform het 

concept vastgesteld.  

 

3. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 20 september 2017. 

De heer Van Dijk geeft aan dat hij in de vorige vergadering een vraag heeft gesteld over ruimte 

voor ruimte kavels die nog niet is beantwoord. 

Wethouder Meulensteen zal dat deze week herstellen. 

De heer Van der Aa merkt op dat bij de toezegging over de visie buitengebied de heer Van 

Zeeland als portefeuillehouder moet worden aangeduid in plaats van de heer Meulensteen.   

Volgens de heer Van Dijk kan de toezegging over de fly-over nog niet afgevoerd worden omdat 

er nog geen besluitvorming heeft plaatsgevonden. 

Wethouder Van Zeeland geeft aan dat de informatie over het onderzoek met de commissie is 

gedeeld en de toezegging in die zin is afgedaan. Het onderwerp komt op een ander moment 

terug. 

 

4. Ingekomen stukken en mededelingen. 

- Ongevallencijfers 2014 tot en met 2016. 



 2/6 

De heer A. Brouwers vraagt of de conclusies in de raadsinformatiebrief gebaseerd zijn op een 

woonbehoefte onderzoek voor Laarbeek. 

De heer Van Hoof merkt op dat de cijfers in de tabel op pagina 4 van de raadsinformatiebrief 

niet kloppen.  

Wethouder Van Zeeland zegt toe dat de cijfers gecheckt zullen worden en dat de commissie een 

gecorrigeerde versie van de raadsinformatiebrief tegemoet kan zien. Op de vraag van de heer 

Brouwers antwoordt hij dat er geen onderzoek heeft plaatsgevonden. 

De heer Van Lierop wil ten aanzien van de ongevallencijfers weten of het college met de 

provincie in gesprek is over het aanbrengen van verbeteringen op provinciale wegen waar dat 

nodig is. Verder pleit hij voor meer preventie via het onderwijs. 

De heer Van der Aa is blij met verbeterde onderbouwing van de ongevallencijfers en is benieuwd 

naar de reactie van de provincie op de cijfers. 

De heer Van Dijk mist een aantal wegen in het overzicht en vraagt hoe compleet dit lijstje is. 

Wethouder Van Zeeland geeft aan dat bij de reconstructie van de N615 nadrukkelijk wordt 

gekeken naar maatregelen die de verkeersveiligheid ten goede komen. In het onderwijs wordt 

volgens hem al extra aandacht besteed aan verkeersveiligheid. Ook via de broemcursus voor 

ouderen krijgt dit aandacht. Het overzicht van ongevallencijfers is niet compleet omdat niet alles 

is geregistreerd. Hier wordt wel aan gewerkt. 

 

5. Presentatie over afvaltarieven en  

Een aantal raadsleden schuift aan voor de discussie over dit onderwerp. 

De heer Reus van OnsBureau verzorgt een presentatie en beantwoordt een aantal technische en 

verhelderende vragen van raads- en commissieleden. 

De heer Swinkels wijst in dit verband op het belang van de circulaire economie. 

De heer Strijbosch kies voor variant 4 eventueel in combinatie met een lagere frequentie van 

het ophalen van de containers. Een stijging van de tarieven is volgens hem onontkoombaar.  

De heer Van der Heijden is het eens met de heer Strijbosch. Hij pleit voor extra aandacht voor 

een mogelijke stijging van zwerfafval.  

De heer Van Bree  is in beginsel ook voorstander van optie 4 eventueel in combinatie met optie 

5. Dit is een proces dat jaarlijks geëvalueerd moet worden om langzaam te groeien naar een 

circulaire economie. 

De heer Gruijters vraagt om deze discussie volgend jaar wat eerder te voeren zodat er geen 

tijdsdruk ontstaat. 

De heer Biemans is van mening dat we bij de inzameling van afval geen goede doelen in de 

wielen moeten rijden. Zij voorkeur gaat uit naar optie 3 of 4. 

De heer Van Lierop pleit voor het gelijk houden of laten dalen van het vastrecht. Het tarief voor 

een groene container kan gelijk blijven terwijl de tarieven van een grijze container en de 

milieustraat omhoog mogen. De verhouding tussen de tarieven is uit balans. De uitgaven 

kunnen verminderd worden door met de ophaalfrequentie te variëren. 

De heer Van der Aa vindt dat de het aantal bezoeken aan de milieustraat meegenomen mag 

worden in de tariefstelling. 

De heer A. Brouwers wijst erop dat de afvaltarieven niet 100 % kostendekkend hoeven te zijn. 

Van dit beginsel kan afgeweken worden. Zijn partij maakt op dit moment nog geen keuze uit de 
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verschillende varianten en zal op 7 december met een voorstel komen en daarbij de 

dekkingsmiddelen aangeven. 

Wethouder Meulensteen geeft aan dat de stijging van de kosten met 195.000 euro voor een 

groot gedeelte veroorzaakt wordt door een correctere toerekening van de kosten. Daarnaast 

leiden ook de professionalisering bij Blink en de schommelingen in de opbrengsten tot hogere 

kosten.  

De heer Van Gastel merkt op dat de overheadkosten volgens de commissie BBV op een 

consistente wijze moeten worden toegerekend. De methode hoe dit moet gebeuren, wordt niet 

verplicht voorgeschreven maar moet wel door de raad worden vastgesteld en worden 

opgenomen in de financiële verordening. In Laarbeek is gekozen voor de door het CBS 

gehanteerde techniek waarbij de kosten van het taakveld overhead worden toegerekend op 

basis van de toegeschreven directe personeelskosten aan een taakveld (bijv. afval). Deze 

gehanteerde methodiek dient nog te worden opgenomen in de financiële verordening welke 

momenteel op meerdere punten mede naar aanleiding van de gewijzigde BBV wordt 

geactualiseerd. 

 

De voorzitter schorst de vergadering. 

De voorzitter heropent de vergadering.  

 

Wethouder Meulensteen vat de meningen van de commissie als volgt samen. We hebben u goed 

gehoord voor een keuze voor nieuwe systematiek en dat u een visie op circulaire economie 

belangrijk vindt. De systematiek herzien voor 2018 is erg lastig: denk aan vervaardiging van de 

afvalkalender, die op hele korte termijn gemaakt wordt. Verandering vraagt om goede 

communicatie. Wat nu wel kan is de tarieven voor de milieustraat en de grijze container 

verhogen (variant 4) voor 2018. In de eerste helft van 2018 komt het college tijdig terug bij de 

commissie met een voorstel voor de andere afvalstromen zoals textiel en ijzer en de 

inzamelfrequentie. Voor de raadsvergadering van 7 december zullen de afvaltarieven 2018 uit 

de belastingverordeningen worden uitgewerkt. 

 

6. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan De Hoge Regt 2017. 

Wethouder Meulensteen merkt naar aanleiding van de vraag van de heer Van Dijk over de 

ruimte voor ruimte kavels dat dit voorstel wat dat betreft geen nadelige financiële consequenties 

heeft.  

De commissieleden zijn tevreden over wijze waarop de belanghebbenden alsnog bij de 

voorbereiding van dit voorstel zijn betrokken. 

 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te behandelen. 

 

7. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Schutsstraat 34, Lieshout. 

De heer Van Lierop vraagt of de ondergrond van het bouwplan schoon is. 

De heer Gruijters is blij dat er mede naar aanleiding van de zienswijze van de provincie een 

sloopverplichting is opgenomen. 
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De heer Van Dijk vindt het raar dat het zicht op de molen aanvankelijk wordt verbeterd door de 

verplaatsing van de boerderij maar dat het zicht vervolgens weer wordt belemmerd door de 

bouw van een loods.  

Wethouder Van Zeeland geeft aan dat het bouwplan is voorzien van een goede ruimtelijke 

onderbouwing en dat de provincie hiermee instemt. Van een verslechtering van het zicht op de 

molen is overigens geen sprake. Hij gaat er vanuit dat de ondergrond schoon is omdat hiervoor 

een verklaring moet worden overlegd.  

  

De commissie adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te behandelen. 

 

8. Voorstel tot het aanpassen van de komgrens van Beek en Donk. 

De heer Gruijters vraagt of het met het oog op de verkeersveiligheid niet verstandig zou zijn om 

de komgrens verder door te trekken tot voorbij de afslag naar Het Laar.   

Wethouder Van Zeeland stelt dat het gaat om een provinciale weg en dat de provincie de 

categorisering van de weg bepaalt. Er is een bewuste keuze gemaakt waar de komgrens wordt 

gelegd. Hij zal de suggestie van de heer Gruijters niettemin met de provincie bespreken. Of dat 

nog lukt voor de komende raadsvergadering is niet zeker. 

 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te behandelen. 

 

9. Voorstel tot vaststelling van het beleidsplan ‘Licht in de openbare ruimte 2018’. 

De heer Van Hoof is het eens met het plan maar vraagt wel aandacht voor voldoende licht ten 

behoeve van ouderen en minder validen.  

De heer Van der Aa stelt enkele technische vragen. 

De heer Van Lierop vraagt aandacht voor een mogelijk onveilig gevoel bij de inwoners als gevolg 

van de uitvoering van dit plan. Verder wil hij weten of verschillende belangengroepen bij de 

voorbereiding zijn betrokken en wat de planning van uitvoering is. 

De heer Gruijters prijst het duurzame karakter van het plan en de wijze waarop dit tot stand is 

gekomen. Ook hij stelt enkele technische vragen. Hij vraagt het college om zich bij de provincie 

sterk te maken voor een gelijktijdige aanpak van de verlichting langs de Gemertseweg.   

De heer Van Dijk spreekt van een ambitieus plan met een hoog kostenplaatje. Hij vraagt zich af 

of het niet beter is om te starten met een pilot en de eventuele uitbreiding daarvan uit te 

smeren over een langere termijn. Volgens hem staat de ontwikkeling van led verlichting nog in 

de kinderschoenen en kan deze over enkele jaren zomaar sterk verouderd zijn. Hij pleit voor 

vervanging van de verlichting wanneer dat nodig is. 

Volgens wethouder Meulensteen gaat het hier om de duurzaamheidsgedachte. De 

kapitaalvernietiging die plaatsvindt, is meegenomen in dit voorstel. Hij wijst er echter op dat 

armaturen die vervangen worden wellicht nog geld kunnen opleveren. Er is sprake van een 

bepaalde ondergrens als het gaat om voldoende veilig licht en daar voldoet dit plan aan. De 

uiteindelijke inregeling van de openbare verlichting wordt samen met de inwoners bepaald. Het 

Platform duurzaam Laarbeek is bij het plan betrokken. Het gaat inderdaad om een fors 

kostenplaatje, maar die investering gaan we snel terug verdienen. De lampen worden over een 

periode van 5 jaar vervangen. Wat de energieprijzen gaan doen blijft koffiedik kijken. Waar het 

uiteindelijk om gaat is duurzaamheid en CO2 reductie. 
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De heer Jongmans beantwoordt een aantal technische vragen. Hij geeft aan dat het onderhoud 

niet is opgenomen in het voorstel. Verwacht wordt dat de onderhoudskosten uiteindelijk lager 

zullen zijn dan nu het geval is. Hij zal er bij de provincie op aandringen dat men de verlichting 

op de Gemertseweg ook vervangt. 

De heer A. Brouwers vraagt aandacht voor de opstelling van een correct raadsbesluit als het 

gaat om de financiële consequenties.  

Wethouder Meulensteen zorgt voor een correct raadsbesluit. 

 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als bespreekstuk te behandelen. 

  

10. Voorstel tot vaststelling van het beleidsplan verhardingenbeheer 2018. 

De heer A. Brouwers wijst ook hier op onvolledigheid van het raadsbesluit.  

Vanuit de commissie worden een aantal verhelderende vragen gesteld. 

Wethouder Meulensteen beantwoordt de gestelde vragen waarbij hij aangeeft dat meldingen 

over onregelmatigheden in het wegdek altijd snel worden opgelost door de calamiteitendienst 

van de gemeenten. Hij bevestigt dat er nog enkele wegen zijn waar asbesthoudend materiaal in 

verwerkt is. Tot slot geeft hij aan dat het raadsbesluit zal worden gecheckt op volledigheid. 

 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als bespreekstuk te behandelen. 

 

11. Voorstel tot vaststelling van de 2e Tussenrapportage 2017. 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te behandelen. 

 

12. Stand van zaken bouwplannen. 

De portefeuillehouder geeft een toelichting op de stand van zaken. 

 

13. Stand van zaken bereikbaarheid Zuidoost Brabant. 

Voor dit agendapunt heeft de heer De Groof uit Mariahout zich als inspreker gemeld.  

De heer De Groof maakt zich namens de stichting Buurtbus veel zorgen over herinrichting van 

de N615 en dan met name bij de kruisingen Deense Hoek in Lieshout en ter hoogte van de 

Orchideestraat in Beek en Donk. Door het verdwijnen van de voorsorteervakken ontstaat er een 

onveilige situatie. De aanpassingen zullen bovendien leiden tot filevorming wat de dienstregeling 

van de buurtbus, gelet op de kleine tijdsmarges, in gevaar brengt. Hij pleit ervoor om deze 

beoogde situatie vooraf te testen om de gevolgen in beeld te krijgen. De provincie reageert niet 

op dit voorstel.  

De heer De Groof beantwoordt vervolgens enkele verhelderende vragen vanuit de commissie.  

Wethouder Van Zeeland beaamt dat de provincie niet bereid is om een testperiode in te voeren. 

De uitvoegstroken worden weggehaald uit veiligheidsoverwegingen omdat zodoende de snelheid 

van het verkeer wordt beperkt. Hij zal er bij de provincie op aandringen om het verzoek in elk 

geval wel van een onderbouwd antwoord te voorzien.  

De heer A. Brouwers voorziet problemen door de vertragingen en een toename van risico’s op 

de sluitroutes.  

Wethouder Van Zeeland is het hier niet mee eens, gelet op de berekeningen die zijn uitgevoerd.   
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De heer Gruijters doet de suggestie om slechts 1 uitvoegstrook te verwijderen ter hoogte van de 

kruising met de Deense Hoek.  

Wethouder Van Zeeland zal deze suggestie voorleggen aan de provincie. Tot slot zegt hij toe dat 

hij de terugkoppeling naar de insprekers tijdens de inloopavond ook aan commissie beschikbaar 

zal stellen. 

 

14. Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking. 

De heer Van Dijk maakt melding van het aftreden van de voorzitter van de Raadstafel21. De 

voorzitter wordt tijdelijk vervangen door mevrouw Van de Waardenburg uit Helmond. 

Wethouder Van Zeeland merkt op dat de heer Briels namens de Peel is voorgedragen om zitting 

te nemen in de stuurgroep ter voorbereiding van de herijking van de MRE.  

  

15. Rondvraag. 

De heer Van der Aa informeert naar de actuele stand van zaken ten aanzien van het jacht en 

wildschadebeleid?  

De heer Van Dijk informeert naar de werking van het oplichtend fietspad langs het kanaal.  

Volgens wethouder Meulensteen werkt dat naar behoren. Wat betreft het jacht en 

wildschadebeleid is het college voornemens om dit met het oog op de veiligheid te herzien. 

Binnenkort volgt hierover een terugkoppeling. 

 

16. Sluiting. 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 10 januari 2018. 

 

De griffier,   De voorzitter, 

 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen   A.G.M. van de Wijdeven 


